
Tisztelt Tulajdonosok! 

 

Engedjék meg, hogy Önök elé tárjuk azon dolgokat, hogy miért is mondott le a Szentgáli 

Erdőbirtokosság felügyelő bizottsága.  

2019.09.07. - én tartott közgyűlésen a tagság bizalmáról biztosított bennünket, amikor a 

megválasztott. Akkor még úgy gondoltuk, hogy nemcsak bizalmat, hanem feladatot is kaptunk, 

amit szerettünk volna maradéktalanul ellátni. Sajnos ez nem így történt. 

Az elnök asszony szinte az első perctől ellenségként kezelte a felügyelő bizottságot.   

Néhány dolgot kiemelve: 

- Az ellenőrzéshez szükséges anyagokat rendszeresen késve vagy csak többszöri 

levélváltás után kapta meg a felügyelő bizottság, de az is előfordult, hogy meg sem kapta. 

- Nem kapott lehetőséget arra sem, hogy az erdőbirtokossághoz érkező árajánlatokat 

megismerje. A szerződés felmondások jogszerűségéről sem tudott meggyőződni a felügyelő 

bizottság, mert arról a jogi állásfoglalást sem ismerhette meg. Ugyanis szerettük volna 

megvizsgálni, hogy a szerződéses kötelmek felmondásából nem származhat-e később kára az 

erdőbirtokosságnak. Félreértés ne essen a felügyelő bizottság nem a szerződések felmondását 

kifogásolta, hanem a felmondások módját. Egy esetlegesen jogszerűtlenül és felelőtlenül 

felmondott szerződés komoly anyagi hátrányt jelenthet - de lehet, hogy jelent is – és 

későbbiekben az Erdőbirtokosság, illetve a tulajdonosok számára.  

A Felügyelő bizottság elnöke az elnökségi ülésekre meghívót kapott, - igaz nem minden esetben 

– de az elnökségi ülés napirendi pontjaihoz tartozó anyagokból már nem, mondván nem írja elő 

az Alapszabály.      

A felügyelő bizottság mindezek miatt nem értett egyet az elnökség döntéseivel, mivel azok 

megalapozottsága jogilag nem volt alátámasztva. Így nem kívánt felelősséget vállalni az 

elnökség elhamarkodott döntéseiért. Nem beszélve arról, hogy nem volt konkrét koncepció a 

gazdálkodást illetően sem. 

Az elnökségi ülések felszínesek a döntésekhez a megfelelő információ nem volt biztosított.  

Sajnos az Elnök asszony úgy kezeli, a közel 500 tag tulajdonát mintha az egy egyszemélyes Kft 

lenne. 

Mivel felügyelő bizottság munkáját teljeskörűen nem láthatta el, így nem vállalta tovább a 

szélmalomharcot, hanem inkább a lemondás mellett döntött és 2020. Május 15.- én lemondott. 

Ugyan ezen a napon egy elnökségi tag is benyújtotta lemondását, így a 3 fős elnökségből 2 fő 

maradt. 

A felügyelő bizottság 2019. évre vonatkozóan azért végzett ellenőrzéseket, melynek 

megállapításait az elnökség részére átadta. Az éves beszámolót és a hozzákapcsolódó anyagokat 

a felügyelő bizottság szerette volna áttekinteni, de a kért időpontban az nem állt rendelkezésére, 

vagyis nem kapta meg. Ezért a 2019. évi beszámolóról véleményt alkotni nem állt módjában. 

 

Kérem, a tisztelt tulajdonosokat, hogy amennyiben lehet, ne meghatalmazással képviseltessék 

magukat, hanem minél többen jöjjenek el közgyűlésre.  

 

Tisztelettel: 

A Szentgáli Erdőbirtokossági Társulat volt Felügyelő bizottsága. 

 


